

<p>لديك الحق في:</p> <ul style="list-style-type: none"> التزام الصمت وعدم الإجابة على أي أسئلة  رفض التفتيش أو الدخول بدون مذكرة موقعة من قاضٍ  معرفة ما إذا كنت معتقلاً أو موقوفاً، ولماذا  رفض التوقيع على أي شيء وطلب التحدث إلى محامٍ  تسجيل ما يحدث لك وللاخرين  <p>إذا تواصلت مع أي عميل، يمكنك إعطاؤه أو إظهار هذه البطاقة.</p>	<p>لديك الحق في:</p> <ul style="list-style-type: none"> التزام الصمت وعدم الإجابة على أي أسئلة  رفض التفتيش أو الدخول بدون مذكرة موقعة من قاضٍ  معرفة ما إذا كنت معتقلاً أو موقوفاً، ولماذا  رفض التوقيع على أي شيء وطلب التحدث إلى محامٍ  تسجيل ما يحدث لك وللاخرين  <p>إذا تواصلت مع أي عميل، يمكنك إعطاؤه أو إظهار هذه البطاقة.</p>	<p>لديك الحق في:</p> <ul style="list-style-type: none"> التزام الصمت وعدم الإجابة على أي أسئلة  رفض التفتيش أو الدخول بدون مذكرة موقعة من قاضٍ  معرفة ما إذا كنت معتقلاً أو موقوفاً، ولماذا  رفض التوقيع على أي شيء وطلب التحدث إلى محامٍ  تسجيل ما يحدث لك وللاخرين  <p>إذا تواصلت مع أي عميل، يمكنك إعطاؤه أو إظهار هذه البطاقة.</p>	<p>لديك الحق في:</p> <ul style="list-style-type: none"> التزام الصمت وعدم الإجابة على أي أسئلة  رفض التفتيش أو الدخول بدون مذكرة موقعة من قاضٍ  معرفة ما إذا كنت معتقلاً أو موقوفاً، ولماذا  رفض التوقيع على أي شيء وطلب التحدث إلى محامٍ  تسجيل ما يحدث لك وللاخرين  <p>إذا تواصلت مع أي عميل، يمكنك إعطاؤه أو إظهار هذه البطاقة.</p>	<p>لديك الحق في:</p> <ul style="list-style-type: none"> التزام الصمت وعدم الإجابة على أي أسئلة  رفض التفتيش أو الدخول بدون مذكرة موقعة من قاضٍ  معرفة ما إذا كنت معتقلاً أو موقوفاً، ولماذا  رفض التوقيع على أي شيء وطلب التحدث إلى محامٍ  تسجيل ما يحدث لك وللاخرين  <p>إذا تواصلت مع أي عميل، يمكنك إعطاؤه أو إظهار هذه البطاقة.</p>
<p>THESE ARE MY RIGHTS.</p> <ul style="list-style-type: none"> ◆ I have the right to remain silent. ◆ I do not wish to speak with you or answer your questions. ◆ I do not give you permission to enter my home without a warrant signed by a judge. ◆ I do not consent to searches of my person, belongings, vehicle, or home. ◆ If I am detained, I want to contact my attorney immediately. ◆ I refuse to sign anything without advice from an attorney. <p><small>adapted from New York Immigration Coalition nyic.org</small></p>	<p>THESE ARE MY RIGHTS.</p> <ul style="list-style-type: none"> ◆ I have the right to remain silent. ◆ I do not wish to speak with you or answer your questions. ◆ I do not give you permission to enter my home without a warrant signed by a judge. ◆ I do not consent to searches of my person, belongings, vehicle, or home. ◆ If I am detained, I want to contact my attorney immediately. ◆ I refuse to sign anything without advice from an attorney. <p><small>adapted from New York Immigration Coalition nyic.org</small></p>	<p>THESE ARE MY RIGHTS.</p> <ul style="list-style-type: none"> ◆ I have the right to remain silent. ◆ I do not wish to speak with you or answer your questions. ◆ I do not give you permission to enter my home without a warrant signed by a judge. ◆ I do not consent to searches of my person, belongings, vehicle, or home. ◆ If I am detained, I want to contact my attorney immediately. ◆ I refuse to sign anything without advice from an attorney. <p><small>adapted from New York Immigration Coalition nyic.org</small></p>	<p>THESE ARE MY RIGHTS.</p> <ul style="list-style-type: none"> ◆ I have the right to remain silent. ◆ I do not wish to speak with you or answer your questions. ◆ I do not give you permission to enter my home without a warrant signed by a judge. ◆ I do not consent to searches of my person, belongings, vehicle, or home. ◆ If I am detained, I want to contact my attorney immediately. ◆ I refuse to sign anything without advice from an attorney. <p><small>adapted from New York Immigration Coalition nyic.org</small></p>	<p>THESE ARE MY RIGHTS.</p> <ul style="list-style-type: none"> ◆ I have the right to remain silent. ◆ I do not wish to speak with you or answer your questions. ◆ I do not give you permission to enter my home without a warrant signed by a judge. ◆ I do not consent to searches of my person, belongings, vehicle, or home. ◆ If I am detained, I want to contact my attorney immediately. ◆ I refuse to sign anything without advice from an attorney. <p><small>adapted from New York Immigration Coalition nyic.org</small></p>

<p>لديك الحق في:</p> <ul style="list-style-type: none"> التزام الصمت وعدم الإجابة على أي أسئلة  رفض التفتيش أو الدخول بدون مذكرة موقعة من قاضٍ  معرفة ما إذا كنت معتقلاً أو موقوفاً، ولماذا  رفض التوقيع على أي شيء وطلب التحدث إلى محامٍ  تسجيل ما يحدث لك وللاخرين  <p>إذا تواصلت مع أي عميل، يمكنك إعطاؤه أو إظهار هذه البطاقة.</p>	<p>لديك الحق في:</p> <ul style="list-style-type: none"> التزام الصمت وعدم الإجابة على أي أسئلة  رفض التفتيش أو الدخول بدون مذكرة موقعة من قاضٍ  معرفة ما إذا كنت معتقلاً أو موقوفاً، ولماذا  رفض التوقيع على أي شيء وطلب التحدث إلى محامٍ  تسجيل ما يحدث لك وللاخرين  <p>إذا تواصلت مع أي عميل، يمكنك إعطاؤه أو إظهار هذه البطاقة.</p>	<p>لديك الحق في:</p> <ul style="list-style-type: none"> التزام الصمت وعدم الإجابة على أي أسئلة  رفض التفتيش أو الدخول بدون مذكرة موقعة من قاضٍ  معرفة ما إذا كنت معتقلاً أو موقوفاً، ولماذا  رفض التوقيع على أي شيء وطلب التحدث إلى محامٍ  تسجيل ما يحدث لك وللاخرين  <p>إذا تواصلت مع أي عميل، يمكنك إعطاؤه أو إظهار هذه البطاقة.</p>	<p>لديك الحق في:</p> <ul style="list-style-type: none"> التزام الصمت وعدم الإجابة على أي أسئلة  رفض التفتيش أو الدخول بدون مذكرة موقعة من قاضٍ  معرفة ما إذا كنت معتقلاً أو موقوفاً، ولماذا  رفض التوقيع على أي شيء وطلب التحدث إلى محامٍ  تسجيل ما يحدث لك وللاخرين  <p>إذا تواصلت مع أي عميل، يمكنك إعطاؤه أو إظهار هذه البطاقة.</p>	<p>لديك الحق في:</p> <ul style="list-style-type: none"> التزام الصمت وعدم الإجابة على أي أسئلة  رفض التفتيش أو الدخول بدون مذكرة موقعة من قاضٍ  معرفة ما إذا كنت معتقلاً أو موقوفاً، ولماذا  رفض التوقيع على أي شيء وطلب التحدث إلى محامٍ  تسجيل ما يحدث لك وللاخرين  <p>إذا تواصلت مع أي عميل، يمكنك إعطاؤه أو إظهار هذه البطاقة.</p>
<p>THESE ARE MY RIGHTS.</p> <ul style="list-style-type: none"> ◆ I have the right to remain silent. ◆ I do not wish to speak with you or answer your questions. ◆ I do not give you permission to enter my home without a warrant signed by a judge. ◆ I do not consent to searches of my person, belongings, vehicle, or home. ◆ If I am detained, I want to contact my attorney immediately. ◆ I refuse to sign anything without advice from an attorney. <p>adapted from New York Immigration Coalition nyc.ic.org</p>	<p>THESE ARE MY RIGHTS.</p> <ul style="list-style-type: none"> ◆ I have the right to remain silent. ◆ I do not wish to speak with you or answer your questions. ◆ I do not give you permission to enter my home without a warrant signed by a judge. ◆ I do not consent to searches of my person, belongings, vehicle, or home. ◆ If I am detained, I want to contact my attorney immediately. ◆ I refuse to sign anything without advice from an attorney. <p>adapted from New York Immigration Coalition nyc.ic.org</p>	<p>THESE ARE MY RIGHTS.</p> <ul style="list-style-type: none"> ◆ I have the right to remain silent. ◆ I do not wish to speak with you or answer your questions. ◆ I do not give you permission to enter my home without a warrant signed by a judge. ◆ I do not consent to searches of my person, belongings, vehicle, or home. ◆ If I am detained, I want to contact my attorney immediately. ◆ I refuse to sign anything without advice from an attorney. <p>adapted from New York Immigration Coalition nyc.ic.org</p>	<p>THESE ARE MY RIGHTS.</p> <ul style="list-style-type: none"> ◆ I have the right to remain silent. ◆ I do not wish to speak with you or answer your questions. ◆ I do not give you permission to enter my home without a warrant signed by a judge. ◆ I do not consent to searches of my person, belongings, vehicle, or home. ◆ If I am detained, I want to contact my attorney immediately. ◆ I refuse to sign anything without advice from an attorney. <p>adapted from New York Immigration Coalition nyc.ic.org</p>	<p>THESE ARE MY RIGHTS.</p> <ul style="list-style-type: none"> ◆ I have the right to remain silent. ◆ I do not wish to speak with you or answer your questions. ◆ I do not give you permission to enter my home without a warrant signed by a judge. ◆ I do not consent to searches of my person, belongings, vehicle, or home. ◆ If I am detained, I want to contact my attorney immediately. ◆ I refuse to sign anything without advice from an attorney. <p>adapted from New York Immigration Coalition nyc.ic.org</p>